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Eesti Komitee Koolitoimkond ja EESTI ABI Noorsootöö Keskus 
on otsustanud asuda kasvatuspaevade korraldamisele, et laiemate
le pagulasringkondadele selgitada pagulaspõlves tekkinud raskusi 
noorte kasvatamise a la l, eriti rahvusliku kasvatuse sektoris.

Esialgselt on kavatsetud korraldada kasvatuspäevad kolmes 
kohas • Stockholmis - Kesk- ja Põhja-Rootsi kasvatuspäev; Göte
borgis -  lääne-Rootsi kasvatuspäev ja Lundis -  lõuna,-Rootsi kas
vatuspäev. Kasvatuspäevadest osa võtma on mõeldud kutsuda nime
lis te  kutsetega koolide ja organisatsioonide tegelased ja isikud, 
kes kasvatusküsimuste vastu huvi tunnevad, samuti kõik lasteva
nemad. Kasvatuspäeva kava. on mõeldud koostada n ii , et peale re
feraatide ja kontsertosa oleksid läbirääkimised ja sihtjooni 
püstitavade resolutsioonide vastuvõtmine.

Stockholmi kasvatuspäeva kava on koostatud esialgselt järg
misena :

1. Rahvusliku kasvatuse alused (kodu, kool, seltskond, kir
jandus) -  koolide peainspektor M. Raud ja koolideinspek- 
tor H. Rajamaa,

2. Rahva kÕlbline kandepind - pr. Helmi Mäelo,
3. Laste hingeelulisi raskusi pagulaspõlves - dr.M.Kleitsman,
4. Kasvatustöö kolmas rinne - noortesekretär H. Jõe.
Kasvatuspäev Stockholmis toimuks 2o. märtsil s.a.
Käesolevaga pöördume Göteborgi Eesti Kooli Hoolekogu poole 

ettepanekuga, et Teie võtaksite oma peale Göteborgi kasvatuspäeva 
korraldamise. Göteborgi kasvatuspäevale võiks Stockholmist refe
rentidena soita koolide peainspektor M. Raud ja noortesekretär 
H. Jõe, tarbekorral ka dr. M. Kleitsman. Hr. Raua kaasreferendiks 
võiks olla hr. Mart Meiusi ja pr. Mäelo asemel võiks meie arvates 
esineda pr. Johanna Päts. Muidugi oleks Teil tä ielik  õigus kavas 
teha te is ig i muudatusi.

Palume meid lahkelt informeerida, kas olete nõus kasvatuspäe
va korraldamist oma ülesandeks võtma,. Selle järgi lepiksime üksik
asjalikumalt kokku kava ja aja suhtes ning asuksime ühiselt aja
kirjanduses kasvatuspäevade reklaamimisele, et nendest rohkearvu
lisemalt osa võetaks.

Peatset vastust ootama jääde*

(H. Mark) '  
Koolitoimkonna esimees.


